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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 32. sjednice Skupštine Istarske ţupanije, odrţane 6. kolovoza  2007. godine u Maloj 
koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu 
    

Sjednicu je u 17, 05 sati  otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
ţupanije (IDS- SDP), koji je sjednici  i predsjedavao. 
                                      

Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije. 
 Pozdravlja: 
 - Gospodina ţupana, Ivana Jakovĉića,  

- Zamjenike ţupana, gospodina Marina Brkarića i Sergia  Bernicha, 
- ĉlanove Poglavarstva, koji prisustvuju  sjednici,  
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela, 
- predstavnike medija 
- i sve ostale koji prisustvuju 32. sjednici Skupštine Istarske ţupanije, 
Obavještava da je sjednici prisutna i kolegica vijećnica Tamara  Brusich, mlada 

majka, kojoj još jedanput ĉestita, iako je to već uĉinjeno bez njezine nazoĉnosti (aplauz). 
Ujedno obavještava da je ţupan Ivan Jakovĉić, dobio unuka, pa mu ĉestitam 

(aplauz), što je postao nono, djed. 
 

Prije prelaska na utvrĊivanje dnevnog reda, moli tajnicu Skupštine,  gospoĊu Vesnu 
Ivanĉić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrĊivanja kvoruma na 32. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske ţupanije. 
  
VESNA IVANĈIĆ, vrši prozivku vijećnica i vijećnika. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1. LINO ĈERVAR HDZ Odsutan  

2. MARINO ROCE HDZ  

3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  

4. LOVORKA TOMIĈIĆ HDZ Odsutan (O) 

5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   

6. MAURO IVANĈIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  

7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  

8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  

9.  SILVANO HRELJA HSU   

10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna (O) 

11. ROMANO ĈERNJUL HSU  

12. LINO ROŠA HSU  

13. DAMIR RADNIĆ IDF  

14. TULLIO PERSI IDF  

15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. D.reda 

16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  

17. KLARA GRAHOVAC IDS Odsutna (O) 

18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  

19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 

20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  

21. FRANKO UDOVIĈIĆ IDS  
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22. TEDI  CHIAVALON IDS  

23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 

24. VITTORIO ZULIANI IDS  

25. AHMED MAKOTA IDS  

26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS Odsutna (O) 

27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina  

28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 

29. SERĐO RIGO IDS Odsutan  

30. VIVIANA BENUSSI IDS  

31. FABIO JELIĈIĆ IDS  

32. EDA KLAPĈIĆ IDS  

33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  

34. DANICA MILETIĆ IDS  

35. MICHELA BLAGONICH IDS   

36. LAURA ŠUPERINA IDS  

37. ANTON PERUŠKO SDP  

38. MIRJANA ĆUS SDP  

39. LINO DOBRILA SDP  

40.  PETAR RADETIĆ SDP  

41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 

  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANĈIĆ, tajnica Skupštine Istarske ţupanije , 
MELITA FERENĈIĆ, zamjenica tajnice Struĉne sluţbe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske ţupanije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za  proraĉun i financije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu, 
TULIO DEMETLIKA, ĉlan Poglavarstva zaduţen za  odrţivi  razvoj, 
MLADEN DUŠMAN, proĉelnik Upravnog odjela za  prosvjetu i kulturu IŢ. 
LUCIJA  DEBELJUH, ĉlan Poglavarstva zaduţena  za  kulturu i školstvo IŢ, 
KRISTINA BULEŠIĆ, ĉlan Poglavarstva zaduţena za civilno društvo IŢ , 
MIODRAG ĈERINA, proĉelnik Kabineta ţupana Istarske ţupanije 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, ĉlan Poglavarstva zaduţen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŢ, 
ORIANO OTOĈAN, ĉlan Poglavarstva za  zaduţen za  meĊunarodnu suradnju, 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrĊuje da je prozivkom  utvrĊeno  da  32. sjednici 
Skupštine Istarske ţupanije prisustvuje   32  od 41 vijećnice i vijećnika , pa Skupština ima 
kvorum i moţe donositi pravovaljane odluke. 
 Prelazi se na utvrĊivanje  dnevnog  reda   32. sjednice  SIŢ. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su  primili  poštom. 
 Pisanih primjedbi na prijedlog  dnevnog  reda nije primio. 
 Pošto se nitko nije javio za  rijeĉ zakljuĉuje  raspravu po dnevnom redu i daje na 
usvajanje prijedlog  dnevnog reda 32. sjednice od  5  toĉaka, kako su ga vijećnici  primili uz 
poziv, te nakon glasovanja  utvrĊuje da je  Skupština sa 30  glasova 
 «ZA», bez glasova «PROTIV», za  32 sjednicu  Skupštine Istarske ţupanije utvrdila  
slijedeći  
  

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 



 4 

2. Izvješće Drţavnog ureda za reviziju o  obavljenoj  reviziji financijskih izvještaja i  
poslovanja  Istarske ţupanije za  2006. godinu 

3.  
a. Polugodišnje Izvještaj Proraĉuna Istarske ţupanije za  razdoblje od 1.01. do 

30.06 .2007. godine 
b. Polugodišnji Izvještaj Fonda za  razvoj poljoprivrede i agroturizma Istarske 

ţupanije za  razdoblje  od 1.01. do 30.06.2007. godine 
4. 

a. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Odluke o pokretanju postupka Javnog   
natjeĉaja za davanje koncesije za izgradnju  distributivnog  sustava i 
distribuciju  plina Kršan – Pićan 

 
5. Prijedlog Zakljuĉaka o prenamjeni  (udruţivanju) decentraliziranih  sredstava za  

nabavu proizvedene  dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj  imovini 
u  osnovnom  i srednjem školstvu Istarske ţupanije za  2007. godinu 

 
 

O R D I N E  D E L  G I O R N O 
 

1. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
2. Relazione dell'Ufficio  statale per  la revisione sull'effettuata revisione delle relazioni 

finanziarie e dell'andamento degli  affari della Regione istriana per l'anno 2006 
3.  

a. Relazione semestrale del  Preventivo della Regione istriana per  il periodo 
dall'1 1 al 30 6 2007  

b. Relazione semestrale del Fondo per lo  sviluppo dell'agricultura e agriturismo  
della Regione istriana per il periodo dall'1 1 al 30 6 2007  

4. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Delibera sull'attuazione del 
procedimento di concorso pubblico  per la  concessione riguardante l'edificazione del  
sistema di distribuzione e distribuzione del gas Kršan-Pićan 

5. Propsota di  Conclusione sulla modifica alla destinazione (associazione) di  mezzi  
decentrati per  l'acquisto della proprieta' prodotta a lungo termine e gli investimenti 
aggiuntivi nella proprieta' non finanziaria dell'istruzione pubblica elementare e media 
superiore della Regione istriana per l'anno 2007. 

 
 
 AD – 1 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 
Za postavljanje vijećniĉkih pitanja javili su se :  Danica Miletić, Tedi  Chiavalon, Lino 

Dobrila, Silvano Hrelja, Vladimir  Gašparini, Josip Anton Rupnik,  Maurto Ivanĉić, Marino 
Roce, Damir Radnić, Fabio Jeliĉić. 
 

FABIO JELIĈIĆ : 
 Gospodine predsjedniĉe, cijenjene kolege ! 
 Moje je pitanje ponukano dijelom pisanjem u  medijima, a dijelom i fiziĉkim pogledom, 
kada sam  u Umagu, prije  nekoliko dana, uz predsjednika  Mesića, vidio  premjera Janšu i 
našeg ţupana. U novinama je pisalo  da se razgovaralo i o   granicama. Meni je jasno da je 
granica meĊudrţavni problem, meĊutim, obzirom da je gospodin ţupan bio  tamo blizu vatre, 
pitanje glasi : 

- da li je jednim dijelom ţupanija involvirana u cijeli  proces ili oko  davanja  stavova 
oko rješavanja pitanja granice i 

- na koji  naĉin  će se graĊani uz granice,  kojih se to i  najviše tiĉe, biti involvirani i 
- da li postoji neki naĉin  da oni  budu involvirani u proces rješavanje  granice, bez 
      obzira u kojem se arbitraţnom postupku ili na kojem se sudu bude to rješavalo. 
Hvala. 
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ANTON PERUŠKO : 

 Hvala kolegi Jeliĉiću. 
 Odgovor  na ovo  vijećniĉko pitanje dat će  ţupan, gospodin Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 Poštovane dame i gospodo vijećnici, egregie  signore e signori ! 
 Hvala vam još jednom na ĉestitkama. Ipak se jednom i prvi puta u ţivotu postaje  
nono.  Hvala  vam zaista  od  srca. 
 Htio bih odgovoriti na pitanje  vijećnika Fabia Jeliĉića. 

Vidljivo je bilo  iz medija da sam imao priliku razgovarati sa premjerom Slovenije, 
gospodinom Janšom. Bio sam i sa predsjednikom Mesićem, koji je imao odvojene razgovore 
s Janšom. Ja sam  doĉekao premjera Janšu i imao prilike s njim razgovarati  dvadesetak 
minuta. Moram reći, prije svega, da sam mu izloţio nešto što je dio  naše svakodnevnice. 
Granica je dio naše svakodnevice ali  isto tako  je i problem  prometa. Ja sam konkretno, kao  
ţupan, da budem jasan, rekao da oĉekujemo  da će Slovenija  graditi autocestu juţno od 
Kopra do granice sa Hrvatskom. To je ono što sam mu nedvosmisleno u ime naše ţupanije 
rekao. Vjerujem da se svi  slaţete s time. Zatraţio sam da Slovenija ubrza te radove, jer 
zaista imamo  ogromnih problema sa ĉepovima u prometu kada se izlazi iz Hrvatske ili kada 
se ulazi u  Hrvatsku. Talijani  praktiĉki dovršavaju cestu do granice sa Slovenijom, a mi 
planiramo  Ipsilon pretvoriti u autocestu narednih nekoliko godina. 

 Dakle, to je ono o ĉemu smo dulje razgovarali. Naravno, kao  ţupan, ne mogu  do 
kraja, da tako kaţem, nastupati i  razgovarati u ime Hrvatske, oko  granice, jer nemam taj 
mandat. MeĊutim, naš je  stav vrlo poznat. Mi  smo u više navrata o tome razgovarali u  
napoj ţupaniji. Drţimo da je granica crta  sredine Piranskog zaljeva, koji  se moţe zvati 
Savudrijskom valom, ako se hoće taj akvatorij, ali zove se Piranski zaljev po svim  kartama. 
Ime mi ne smeta, vaţno je  kakva je granica. Mi smatramo  da je granica  po sredini 
Piranskog zaljeva, dok  se ne odluĉi  drukĉije, a drukĉije se moţe odluĉiti, kao što je poznato, 
prije svega, dogovorom izmeĊu dviju  drţava. Osobno smatram da do dogovora više ne 
moţe doći i da je  ponuda  da medijator  bude Badinterov  sud  za pomirenje u  Ţenevi,  
odnosno u okviru OSCES-a, korak  naprijed, ali bih ostao  na tome . To je dobar korak 
naprijed od  slovenske strane, koja je napokon  izrekla rijeĉ arbitraţa. Ja sam Janši jasno 
rekao  da  podrţavamo  taj njegov istup, u smislu da je Slovenska  vlada, prvi ĉovjek 
Slovenske  vlade, na neki naĉin, objavio da je Slovenija spremna za  razgovor  oko  arbitraţe 
sa Hrvatskom, jer je to jedini mogući  naĉin da se  riješi problem granice.  

Moram reći da je u jednom trenutku  dao  do znanja  da mu je drago bilo što sam  to 
izjavio za jedan slovenski dnevnik, koji se zove  «Dnevnik», dan nakon što je izašla ta 
inicijativa. Mislim da je to definitivno pozitivno. Njegovu posjetu Umagu mislim da  trebamo 
doţivjeti pozitivno. To je dokaz  da se ţeli dobra suradnja meĊu susjedima, koliko god se oko 
nekih  stvari  ne slagali . MeĊutim, bit ću  vrlo jasan. Problem Krškoga, Ljubljanske banke, 
moţe  se riješiti,  sigurno će se riješiti na jedan  ili  na drugi  naĉin, nekakvim pomirenjem ili 
nekim dogovorima, ali smatram da je problem granice  nešto što  treba riješiti trajno sudskom 
odlukom. Danas se pomirimo, sloţimo oko neĉega,  ali oko  granice ako se sloţimo, a sutra, 
za  20 godina, doĊe neka druga  vlada, treća vlada, pa se opet ne slaţe, ako postoji sudska 
odluka ona je trajna. Zato sam i predloţio da za rješavanje pitanja  granice bude sud u 
Hamburgu, što je dan kasnije i  Vlada RH poslala to kao sluţbeni stav  Republici Sloveniji.  
Republika Slovenija, odnosno gospodin Rupel, je odbio sud u  Hanburgu, iskljuĉivo zbog 
jednog  razloga, tako je  barem prenesemo, što Hanburg rješava probleme na moru, a ne na 
kopnu. Smatra se da postoje još  neriješeni problemi na kopnu  izmeĊu Hrvatske i Slovenije, 
da nije subjektificirana  graniĉna crta. Naĉelno se zna  granica, graniĉni prijelazi, sve to  
skupa, ali granica nije  identificirana, što se kaţe,  u milimetar,  ni na kopnu. MeĊutim,  ne 
vidim nikakvog  razloga da netko tko ima  tako veliko iskustvo sa rješavanjem problema  
granica  na moru, ne moţe eventualno prvi puta rješavati problem granice na kopnu, jer kao 
što  znamo, Badinterova komisija, nikada nije  rješavala  problem ni na moru  ni  na kopnu ni  
bilo koji drugi ozbiljan problem. 
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 Prema tome i dalje sam uvjerenja da je rješenje  da se problem Ljubljanske banke i  
Krškoga  rješavaju i da se, po mom mišljenju,  moţe prihvatiti Badinter,  i  neka  se rješavaju 
problemi tog tipa, po mogućnosti na naĉin da Badinter »prisili» na dogovor i da se 
sporazumijemo oko toga, ali s druge  strane mislim da se  problem granica  treba riješiti i 
moţe riješiti kvalitetno samo u Hamburgu, kako one na moru, pa tako i one na kopnu.  Mislim 
da je to jedini put i jedino pravo  rješenje. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  ţupanu. 
 Vijećnik zadovoljan. 
 Rijeĉ ima kolega vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, gospodine ţupane, kolegice i kolege i ostali 
uzvanici,  koji ste ovdje nazoĉni ! 
 Ja bih  imao  2. pitanja 

1. pitanje. 
 Moje pitanje se odnosi na sve nas, a ono glasi : 

»Da li ustavno pravni poredak ove zemlje vaţi na cijelom njezinom podruĉju ili je  
Istarska ţupanija izuzeće i preko Uĉke vaţe druge regule?» 
 To pitanje postavljam radi toga, jer više od godinu dana  ĉekaju  se odgovori na 
postavljena pitanja ali odgovora nema ili stiţu na kapaljku, kao na primjer: 

- tajni predugovor potpisan od  strane IDE i Rockwoola još nismo vidjeli: 
- za par dana će proći  godinu dana  od kada smo  zatraţili  da nam se  dostave 

odreĊene odluke Skupštine i  ĉak gospodin Predsjednik Skupštine je to isto uĉinio 
ali  nema odgovora; 

- bit će  skoro dvije godine od kada smo  zatraţili  da Istarska ţupanija sufinancira  
kontrolu i  certificiranje ekološke proizvodnje ali umjesto konkretnog  odgovora  
serviraju  nam se neke priĉe, koje nemaju blage veze sa stvarnošću: 

-  zatraţili smo prije više  od godine dana, da nam se podastru podaci, tko od  
djelatnika ţupanije i to se odnosi  na samoupravu i  drţavnu upravu, posjeduje 
privatnu  tvrtku  ali neki  su odgovorili, tu prvenstveno mislim na drţavnu upravu 
ali isto tako  na samoupravu, a pojedinci ne daju  odgovore; 

- prošlo je više  od godinu dana, kada smo zatraţili  tko je ĉlan pojedinog  upravnog 
ili  nadzornog odbora  - opet neki  su odgovorili  a neki stalno  ne  odgovaraju  na 
naše zahtjeve i da dalje ne nabrajam druge sluĉajeve koji su ovdje navedeni. 

 
2. Pitanje 

 Na prošloj  je sjednici vijećnik Tedi Chiavalon, nastojeći  obezvrijediti priznanje kojeg 
je  primila obitelj Karla Rojnića iz Marĉane za svoje  ekološko maslinovo ulje je kazao, da je 
još prije takvo  priznanje primila obitelj Belci. Molim da gospodin vijećnik  kaţe kada su primili 
takvo priznanje i što su  uopće primili obitelj Belci. Koliko imamo mi informacije od  Svjetske 
organizacije i Udruţenja agro bio  mediteraneo , koja u globalu  time rukovodi, oni  to nisu 
nikada dobili. Bilo bi potrebno da se barem izvine obitelji Rojnić, da se njih  ne obezvreĊuje, 
jer to ipak nije uspjeh samo  obitelji Rojnić, to je isto uspjeh cijele Istre.   Obitelj Rojnić je 
primila priznanje kao  šampion regije u proizvodnji  ekološkog maslinovog  ulja i bit će na 
najvećem  svjetskom sajmu maslinovog ulja u Bologni. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala vama kolega vijećniĉe. 

 Na prvo pitanje mislim da će odgovoriti gospodin ţupan, a  drugo pitanje vi i gospodin 
Tedi Chiavalon riješite kao  vijećnici, izaĊite za  šank, popijte kavu  zajedno, pa se razjasnite. 
Poslovniĉkih mogućnosti postavljanja  vijećniĉkih pitanja vijećnik  vijećniku  apsolutno  nema 
i kamo bi  nas to dovelo kada bismo tako radili. Ja  sam vas mogao prekinuti  ĉim ste poĉeli 
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postavljati pitanje, ali sam vam dozvolio da postavite pitanje, meĊutim odgovor, eventualno,  
moţete dobiti za  šankom. 
 Hvala. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 Na prvo pitanje  ću odgovoriti vrlo kratko, a odgovor na  drugo pitanje ostavljam 
vijećniku  Tedi  Chiavalonu, a ja ću dati  komentar  kao  predsjednik Poglavarstva. 
 Vaše je pitanje, gospodine Rupniĉe,  bilo :  da li na podruĉju  Istarske ţupanije vrijedi 
ustavno pravni poredak kao  drugdje u RH. Odgovor je: da, vrijedi kao  svugdje  drugdje na 
svim podruĉjima RH. Ima nekih posebnih  regula kada su u  pitanju ljudska prava, neki 
posebni obiĉaji, kao što su neka druga obiĉajna prava kod  nas, to je toĉno, ali ovo što ste vi 
pitali odgovor je  vrlo jednostavan. Mi  ţivimo u istom ustavno pravnom poretku, a sva   vaša 
podmetanja neću komentirati, jer odgovaram na vaše pitanje. 
 Familiji Karla Rojnića ĉestitam na dobivenom priznanju. Ĉestitam svim obiteljima na 
dobivenim priznanjima.  

To je, prvenstveno, zasluga jedne snaţne i jake agrarne politike, koju vodi Istarska 
ţupanija, koju su te obitelji prihvatile. Bilo bi dobro da i vi, gospodine Rupniĉe, podrţite 
politiku  proizvodnje poljoprivrede Istarske ţupanije, koju mi promoviramo, koju smo  stvorili 
zadnjih 10 godina na ĉelu  s Milanom Antolovićem i mnogi drugima, koji su omogućili  da sve 
te obitelji danas doĊu u situaciju da njihova prestiţna ulja budu nagraĊivana. Tu je familija  
Belci, familija Karla Rojnića,  familija  Chiavalon, tu je kolega Plišo, rodom iz  Travnika, 
Bosanac, koji proizvodi jedno od  najboljih  maslinovih  ulja  na svijetu i ĉesto  kaţem :»Evo, 
što Istra moţe od  Bosanca napraviti  da proizvede najbolje maslinovo ulje na svijetu», pa  se 
on voli  šaliti na taj  raĉun. 

 Zaista je puno obitelji uspjelo proizvesti dobrih maslinovog ulja i ja svima njima  
ĉestitam na postignutom uspjehu.  

  
ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Vijećnik Rupnik imate pravo na minutu za dopunsko pitanje ili komentar. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
Gospodine ţupane, ja sam postavio  konkretno  pitanje, kojeg  vi već  dugo imate.   

Uvijek kaţete da ćete dati odgovore, ali odgovora  nema . Bilo bi dobro da konaĉno  
rašĉistite sa svojim ljudima u upravi koji  ne odgovaraju  na postavljena pitanja. Pojedini 
proĉelnici u našoj  ţupaniji uredno  odgovaraju na sve zahtjeve, na sva pitanja i  maltene u 
kratkom  roku, a pojedinci  to ne ĉine godinama. Mislim da je to  vaš problem, jasno i  naši 
problemi u tom  dijelu. Na to sam vas htio upozoriti, pogotovu  ako predsjednik Skupštine 
traţi  neki odgovor , a  ne dobiva ga,  kao što ga ne dobivam i ja.  Da li je  vaţnija neka 
snaţnija  figura od jednog proĉelnika ili  neke druge osobe u  ţupaniji od  nas vijećnika ili 
faktiĉki samog predsjednika  Skupštine.  
 Na drugo ste  odgovorili, što mislim da je vrlo vaţno.  Vi dobro znate da je priĉa  o 
tome kako se podupire ekološka proizvodnja hrane u Istri netoĉna informacija,  netoĉna 
izjava, a u to  ste se mogli uvjeriti kada su gospoda RH  dali meĊunarodnoj  asocijaciji 
dokumente, da u njima jasno  piše da Istarska ţupanija  ne podupire ekološku poljoprivredu. 
To su meĊunarodni dokumenti.    
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

 Odgovor će dati gospodin ţupan. 
 
           IVAN JAKOVĈIĆ : 

Gospodine Rupniĉe, vaši istupi nemaju nikakve veze sa štićenjem ekološke 
poljoprivrede . Vaši istupi imaju  veze sa  politikom. Vi ste ovdje vijećnik i  razumijem što 
radite. MeĊunarodni dokumenti, ne meĊunarodni dokumenti, to je  sporedno. Vaţno je  da  
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Istarska ţupanija  snaţno podrţava eko poljoprivredu u Istri. Imamo  bezbroj primjera, a oni 
nisu  vezani za Ekop  Istru, jer je blokirana više od 600  dana, i nesposobna je  nevladina 
udruga, na ĉelu s vama da išta  napravi ozbiljnoga u ekološkoj poljoprivredi. To je problem. 
To sam  rekao u više navrata, kaţem  i sada.  

Pozivam sve one  koji još nisu ukljuĉeni u sustave koji su stvoreni u Istarskoj ţupaniji, 
da li je to  Bio Istra,  AZRRI,  MIH, da  se  prikljuĉe, pa  mogu  raĉunati  na  jednu kvalitetnu 
suradnju. Dok su u  sklopu  Ekop - Istre, nevladine udruge, kojoj  ste vi  na ĉelu , koja je 
blokirana već više od  600 dana, oprostite,  mi s takvim udrugama ne moţemo  raditi. 
Nemojte se ljutiti zbog toga. Ţelimo podrţati poljoprivrednike, eko  proizvoĊaĉe,  koji su 
vezani uz  vašu udrugu, ali  ne moţemo  na taj naĉin kako  vi hoćete , jer  ste blokirani,  niste 
sposobni za normalno poslovanje. To svi znamo. Vi ponavljate jedno, ja ću ponavljati uvijek 
isto, jer govorim istinu.  

Što se tiĉe prvoga dijela sve što  treba dobit ćete na raspolaganje. Nema nikakvih 
tajni, niti nekakvog  skrivanja. Kada ste bili pozvani  da doĊete vidjeti ekološku  studiju o  
izgradnji tvornice Rockwool, nije vas bilo nigdje. Naša kolegica Ljiljana Dravec u više  
navrata vas je zvala da  doĊete i da proĉitate tu studiju, ali vas to nije zanimalo, jer vas 
istinitost o okolišu, zelena politika, ne zanima, osim  za ovom govornicom, gdje iznosite 
neistinite stvari . To je vaš problem, gospodine Rupniĉe, a kada treba govoriti o ekologiji na 
struĉnim mjestima sa struĉnjacima, to izbjegavate, nema vas, ne ţelite  doći na te sastanke. 
Dosta je laţne zelene politike za ovom govornicom !    
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala ţupanu . 

 Što ste vi  trebali ? 
 /J.A. Rupnik : Ispravak krivog  navoda/.  
 Za vrijeme aktualnog  sata nema   ispravaka krivog  navoda , ni replike. 
 /A.J. Rupnk : Obmanjuje javnost/. 
 Sazovite   presicu,  pa to recite. 
 /D. Radnić :  Trebali ste ga zaštiti, gospodine predsjedniĉe!/. 
 Hvala. 
 Poslovniĉku  primjedbu reći  ćete naknadno kada doĊete na red. 
 Iduća je na redu  za  postavljanje vijećniĉkog pitanja kolegica Danica Miletić.  
 /D. Radnić : Ţalosno. Vrlo  ţalosno!/. 
 

DANICA MILETIĆ : 
Dobar dan svima. 

 Imam pitanje za gospodina ţupana,  vezano je za izgradnju veletrţnice  voća i povrća 
u Puli. 
 Molim vas, gospodina ţupane, da nas izvijestite o eventualnim  novim inicijativama 
poduzetim  za veletrţnicu voća i povrća u Puli, a sve sa svrhom okrupnjavanja proizvoĊaĉa 
povrća u  Puli. 
 Drugo, molim da nam iznesete eventualne novosti vezane za  planiranu izgradnju  
ţupanijske bolnice u Puli. 

Hvala  unaprijed. 
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala vama. 

 Odgovor će dati , gospodin ţupan, Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
Poštovana gospoĊo  Danice Miletić,  dozvolite da vam ukratko dam informaciju. 
Istarska ţupanija je izašla s inicijativom da osnujemo veletrţnicu voćem i povrćem, 

ĉak moţda više s naglaskom na povrće, sa sjedištem u Puli. Imamo iznimno velik broj vrlo 
kvalitetnih proizvoĊaĉa povrća na podruĉju  Puljštine i drugdje u Istri, ali koncentracija je 
uglavnom na podruĉju  Puljštine. 
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 Imao sam i  danas razgovore s poljoprivrednim proizvoĊaĉima, a i prije nekoliko 
tjedana. Sigurno je da ćemo  narednih nekoliko tjedana izraditi elaborat o isplativosti takvog 
ulaganja spram Istarske ţupanije. Ako  se to pokaţe isplativim, vjerojatno, već za slijedeći 
Proraĉun  ćemo  vam, kao vijećnicama i vijećnicima, predloţiti da prihvatite naša prva 
poĉetna ulaganja u izgradnju  veletrţnice voćem i povrćem. Vrlo vjerojatno da će to biti 
zajedno i sa  veletrţnicom ribe, jer traţimo prostore u Puli, koji bi mogli biti   odgovarajući za 
takvu aktivnost, i korisni, ne samo za proizvoĊaĉe, jer za njih  to mora biti posebno  vaţno i 
posebno korisno, nego,  prvenstveno, i prije  svega, za potrošaĉe, za nas koji kupujemo voće 
i povrće u Istri, koje je u mnogim situacijama iznimno  kvalitetno. 

Danas imamo apsurdne situacije,  pomidor nam dolazi iz Holandije, 70 % povrća se 
uvozi u Hrvatsku, naţalost. Sliĉne su brojke i za Istru. Na taj naĉin ţelimo pokušati  kroz 
sustav navodnjavanja, koji je  dio programa Poglavarstva Istarske ţupanije, dovesti Istru u 
situaciju da proizvede kvalitetno  povrće, ali  u dovoljnim koliĉinama. Danas  imamo 
izvanredno dobre  kvalitetne proizvoĊaĉe povrća, ali su koliĉine relativno male. Vjerujemo  da 
kroz veletrţnicu voća i povrća moţemo pomoći obiteljima koje se bave poljoprivrednom 
proizvodnjom, ali  još  više da moţemo pomoći potrošaĉima, koji  će imati priliku kupovati  
jeftinije i kvalitetnije povrće i  voće, jer oĉekujemo da ćemo moći i neke voćare dobiti za taj 
posao.   
 Lokacija u ovom  trenutku je u Puli. Razgovaramo o više zgrada, vidjet ćemo  koja će 
biti odgovarajuća, jer je  u pitanju  cijena naima i svega ostaloga, ali  vaţno je reći  da interes 
onih koji proizvode je  enorman. Oni  su za to da se stvori  poseban brand istarskoga  povrća 
i voća,  koji bi bio u prometu  s posebnim znakom Istre. U tom kontekstu nešto sliĉno kao što 
smo napravili  sa proizvoĊaĉima malvazije  ili  sa proizvoĊaĉima maslinovog ulja .  
 Što se tiĉe vašeg drugog pitanja, vezano za izgradnju nove bolnice u Puli, mogu  reći 
da je ministar Ljubiĉić  neki  dan potpisao ugovor  s tvrtkom Urbis 72 iz  Pule o  izradi 
glavnog projekta za izgradnju bolnice u Puli. Vjerujem  da je za  sve nas ovdje, vijećnice i 
vijećnike, izgradnja nove  bolnice u Puli, najvaţniji projekt u našem mandatu.  

To ide nešto sporijim tempom nego  što bismo htjeli, jer su procedure komplicirane, ali 
projekt ide svojim tokom dalje. Ministar Ljubiĉić  je ispunio svoje obećanje. U ovom trenutku 
je potpisao ugovor, novac je osiguran, Urbis 72 će izraditi glavni projekt, i ja  mislim da će biti 
gotov  najkasnije do kraja godine. Tada ćemo krenuti u zahtjev za izdavanje graĊevinske  
dozvole. Financijska  konstrukcija je naĉelno dogovorena. Prema tome izgradnja  nove  
bolnice u Puli, kao jedna od glavnih naših programskih projekata u  našem mandatu, ide 
svojim tokom, kao što smo oĉekivali. Vjerojatno ćemo  za Dan ţupanije, ako bude bilo 
moguće, to je dosta ambiciozno, moţda već imati  prvu prezentaciju projekta kako bi naša 
bolnica  u budućnosti  trebala izgledati, Dan Istarske ţupanije  je  dobar trenutak kada ćemo 
vama, a time i javnosti,  prezentirati kako  će izgledati nova bolnica u Puli.       
 

ANTON PERUŠKO ; 
Hvala. 

 Vijećnica zadovoljna.  
 Kao predsjedavajući imam pravo, za razliku od vijećnika koji pokušavaju iz klupe mi 
nešto predbaciti, pa  ću vam  kolega Radniću odgovoriti. 
 Odrţavanje reda na sjednici naše  Skupštine regulirano je ĉlancima  120  do   125 i  
kao predsjedavajući, koga  ste vi  izabrali  da predsjedavam, kao prvi  meĊu  jednakima,  
izriĉito sam obvezan  primjenjivati Poslovnik. Toĉno je  reĉeno koje mjere mogu izreći za 
remećenje reda na sjednici, što je taksativno  navedeno za   vijećnike. U ĉlanak  125 je 
reĉeno  da osobe koje se , osim vijećnika, znaĉi  ţupan, ĉlanovi Poglavarstva, proĉelnici, 
novinari, sindikalisti, graĊani, za vrijeme sjednice  sluţbeno nalaze u dvorani, obavezne su 
pridrţavati  se ovog  Poslovnika i izvršavati naloge predsjednika Skupštine.  
 Ja vas  poštujem , to sam vam rekao  privatno i sluţbeno, kao  ĉovjeka i kao  
vijećnika, kao  sve ovdje.  Nastojim biti prema svima  jednak i pravedan, uz mogućnost da i 
pogriješim, ali nemate pravo mi upadati  u  rijeĉ, jer u tom sluĉaju   mogu primijeniti  
disciplinske mjere. S  vama neću polemizirati. Izriĉito pazim da poštujem Poslovnik, jer vrlo 
dobro poznajem  stranaĉki sastav ove  Skupštine.  
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Kada se radi o uvredama koje  eventualno  vijećnik  vijećniku nanese, vijećnik  ĉlanu  
Poglavarstva ili  ĉlan Poglavarstva  vijećniku, pazio sam , moţete iz  zapisa proĉitati, niti 
jedna uvreda nije izreĉena osobi  ţupana sa strane vijećnika Josipa Antona Rupnika, niti je 
jedna uvreda sa strane ţupana izreĉena vijećniku  Josipu Antonu Rupniku.  Koristili su svoj  
specifiĉni  vokabular, koji je  njima na savjesti. Oni su se meĊusobno, ja bih  rekao, politiĉki 
prepucavali, jer je ovo  politiĉka  sfera par exelans za ovo predstavniĉko tijelo, u okviru  
onoga što je dozvoljeno i što ne prelazi  granice lijepog ponašanja, pogotovo  ne uvrede 
jedan  drugome. 

 Prema tome, molim vas, nemojte mi kao  predsjedavajućem u tom smislu  upućivati 
prijekore, jer vas uvjeravam da vrlo dobro pazim  što tko kome govori i neću  dozvoliti  
uvrede osobe prema osobi, niti osobe prema odreĊenoj politiĉkoj  grupaciji, a govorniĉke 
parabole su takve kakve jesu. Svatko tko govori, govori o sebi, a ne o meni.  
 Idući je na redu  za postavljanje vijećniĉkog pitanja,  kolega vijećnik Silvano Hrelja. 
 

SILVANO HRELJA :  
Poštovani gospodine predsjedniĉe, poštovani gospodine ţupane, kolegice i kolege ! 

 Imam 2 kratka pitanja za  gospodina ţupana . 
 Prvo je pitanje slijedeće. 
 Visoki duţnosnici IDS-a, dakle stranke kojoj ste vi predsjednik i ţupan Istarske 
ţupanije istovremeno, istiĉu da  u Istri ima u odnosu na Hrvatsku puno manje mita i 
korupcije. S obzirom da niste demantirali  takve  tvrdnje  molio bih da date obrazloţenje, da 
kaţete po kojim kriterijima, sa kojim ĉinjenicama se to moţe utvrditi  odnosno tvrditi za Istru. 
 Drugo pitanje. 
 Molim vas vaše mišljenje za promjenu vlasništva u Arenaturist Pula. 
     Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vama kolega vijećniĉe. 
 Odgovor će dati, gospodin ţupan, Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
Što se tiĉe  vašeg prvog pitanja, mogu  reći  da je dosta neuobiĉajeno  da vi mene 

pitate da komentiram mišljenje nekog  drugog ĉlana IDS-a, ali ja sam, za  razliku od  nekih  
ljudi  u  hrvatskoj politici,  ĉovjek koji ima stav. Oĉito  je da su ti visoki  duţnosnici vaše 
kolege, pretpostavljam da  govorite o gospodinu Damiru Kajinu, koji je  ĉlan Odbora za 
unutarnju politiku Hrvatskog parlamenta i vjerojatno ima odgovarajuće informacije, koje 
moţda nemam ni ja. Ĉinjenica je da je jedno istraţivanje, koje je vršeno u Istri, pokazalo da 
je mito i korupcija  na najmanjim granama što se tiĉe onoga što  graĊani Istre doţivljavaju 
kao problem u Istri. Od visokih  duţnosnika u Istri, barem koliko ja znam, a vjerojatno i vi 
znate, ne moţemo govoriti o mitu i korupciji, nego  suprotno. Upravo su u jednom gradu, a ja 
ću  reći sasvim jasno u kojem, u Poreĉu, visoki  duţnosnici, i to baš IDS-a, na ĉelu  sa 
Gradonaĉelnikom, sprijeĉili  mito i korupciju. Bili su jedni od  aktera  akcije  «Maestro», koja 
je dokazala ili dokazuje, nije dokazala, još nije  sudska presuda donesena,  ali ima dovoljno 
indicija da je upravo zahvaljujući gradskoj vlasti u  Poreĉu,  u tom sluĉaju kolegama iz IDS-a,  
sprijeĉena korupcijska  hobotnica, koja je premreţila Hrvatsku. To je  nešto što  treba 
posebno cijeniti i  reći onim osobama  koje su sprijeĉile takvu jednu hobotnicu  da  doĊe u 
Istru  na naĉin na koji je mislila  doći, sprijeĉena zahvaljujući  ljudima iz  Poreĉa, iz gradske 
uprave u Gradu Poreĉu.    
 Što se tiĉe Arenaturista, ja sam kao i vi,  proĉitao  u novinama da je Goldman Schsa 
kupio  tvrtku  Arenaturist. Kako su je  kupili, na koji naĉin su je kupili,  detalje ne znam niti 
poznam osobe iz te  tvrtke. To je vrlo  sliĉno onome što se dogodilo svojedobno kada je  
Arenaturist kupljen na burzi. Sada kaţu  da nije kupljen na burzi, da je kupljen nekako 
drukĉije. Detalje zaista ne znam . Oĉekujem da mi  se jave osobe koje su  kupile Arenaturist. 
Ako se ne jave meni, sigurno će se javiti Gradonaĉelniku Grada Pule, pa  ću imati  preciznije 
informacije o tome.  
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Koliko sam  uspio  provjeriti na Internetu, radi se zaista o jednoj  renomiranoj i 
ozbiljnoj kompaniji. Vjerujem da zna svoj  posao i da će uloţiti ozbiljan novac u Arenaturist, 
jer ovakav Arenaturist kakav je  do sada bio, bio je  naţalost na niskim granama. Dosadašnji 
vlasnik Arenaturista ili zadnjih  nekoliko godina, koji je taj Arenaturist  kupio preko  burze od  
strane privatnog  investicijskog  fonda  Expandia, za  razliku od onoga što tvrde neki da je to 
Jakovĉić odradio, Jakovĉić nije  ni vlasnik Expandie niti burze. To svi znaju. To znaju, na 
sreću, i mnogi  ili svi u Arenaturistu i mnogi  graĊani Pule . I to je još jedan pucanj u prazno 
od  nekih  koji  su govorili o Arenaturistu  ranijih godina. Nadam se da su se nauĉili i  da neće 
to više spominjati.  

Ovdje se radi o tome da je bilo  nekoliko  tvrtki, koje su dolazile i kod  mene, koje su 
bile zainteresirane  za kupnju  Arenaturista, meĊutim kupila ga je tvrtka  Goldman Sach, koja  
nije dolazila na razgovore u  ţupaniju. Neke tvrtke  su dolazile. Bile su  zainteresirane i  
traţile su stav i mišljenje ţupanije da li jesu ili nisu podobni partneri,  što mislimo o njima i  da 
li  će,  ako kupe  Arenaturist, imati  takozvani frend awain, da li  će imati prijateljsko 
okruţenje. Ja sam ĉovjek koji je otvoren u tom smislu i  moram reći  da mislim da bi  
Goldman Sach  mogao biti dobar  vlasnik  Arenaturista. MeĊutim, te ljude  ne poznajem.  
Kada ih budem upoznao moći  ću  vam odgovoriti i spreman sam informirati javnost o tome  
da sam imao  sastanak sa njima.   

 
ANTON PERUŠKO  
Hvala ţupane. 

 Kolega Hrelja, imate pravo  na minutu, a nakon toga i ja  na minutu. 
 

SILVANO HRELJA :   
Kao prvo, odmah da budem jasan, ne traţim  i ne postavljam nikakvo dopunsko 

pitanje. Ţelim reći  da me  raduje evolucija gospodina ţupana, promjena stavova u smislu 
dosadašnjih vlasnika Arenaturista, zbog toga što je svojevremeno tvrĊeno da su oni jedino 
rješenje i da su jako puno investirali u Arenaturist, a sada se pokazuje da to  baš  nije tako. I 
ja ću  jednom narodnom izrekom završiti priĉu o  Arenaturistu: «Ne pada snijeg da pokrije 
brijeg, nego  da sakrije  tragove».  
 Što se tiĉe korupcije, drago mi je da ste iskreno  rekli da se stav temelji na  ispitivanju 
javnosti, ali to je jako  daleko od stvarnog  stanja, jer da bismo znali koja je dimenzija  mita i 
korupcije moramo obznaniti koji su to obrasci u dijelovima društva, bila to i Istarska ţupanija, 
po kojima se mito i korupcija   razvija,  da bismo ga mogli jednostavno izmjeriti i da bismo se 
s njim mogli boriti, a to još nismo uĉinili. Mislim da nam je to  trajni zadatak.  
 Ovo nije kritika vama. Mislim da je  to  trajni zadatak ove predstavniĉke  i izvršne 
vlasti da konstatira  da mito i korupcija postoje i da, ako treba, imamo  neki  Savjet, koji  će 
uzeti na sebe zadatak borbe protiv mita i korupcije i da se sa time uhvatimo u koštac, a volio 
bih, već kada kaţete  tko je sprijeĉio tu hobotnicu, da vidimo koga se to sprijeĉilo u  Poreĉu, 
da znamo te igraĉe sa strane. 
 Hvala.  
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. 
 Rijeĉ ima ţupan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ  
Gospodine Hrelja, vi  ste uzeli iz  konteksta jednu moju reĉenicu vezano za 

Arenaturist. To nije fer i zato ću vam i na to odgovoriti. Ja  sam zaista bio mišljenja da je bolje 
da Arenaturist ne ide ni u  steĉaj ni u likvidaciju, kao što je bilo praktiĉki već gotovo u tom  
trenutku, kada je tadašnja tvrtka, grupacija, ne znam kako se zove,  u kojoj su bili gospodin 
Baksa i  gospodin Piovesana, a poslije toga je gospodin Baksa, kao što  znate, izašao iz te 
priĉe. Tvrtka  Arenaturist, da  podsjetimo javnost, jer vi baratate reĉenicom koju sam ja 
izrekao, a izrekao   sam je u kontekstu da je bolje da Arenaturist bude kupljen nego da ide u 
likvidaciju ili  steĉaj i  na tome su, ( oprostite, ja vama nisam upadao u rijeĉ dok ste vi 
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govorili), u to vrijeme, imali podršku,  proĉitajte si tadašnje medije, Sindikata Istre i Kvarnera, 
gospodina Bruna Bulića i vašeg Sindikata, koji ste bili zato da se Arenaturist radije proda, 
nego da ide u steĉaj ili likvidaciju, jer je neka šansa za  nastavak poslovanja bila. Ja sam 
dugo u politici i dobro pamtim, i to je  ponekada nešto što smeta nekima, naroĉito kada misle 
da mogu  tek  tako ovlaš s nekoliko reĉenica govoriti o Arenaturistu. PotvrĊujem da sam u to 
vrijeme bio zato da  Arenaturist ne ide u likvidaciju  ili  steĉaj, nego  da se kupi  i kupili su ga 
oni koji su kasnije loše vodili  Areanturist. To je toĉno.  Uloţili su nešto, nemali novac, ali  su  
loše vodili  poslovanje Arenaturist. Ja sam to  rekao i kaţem  i sada. .Nadam se da smo te 
detalje  razjasnili. 
 Kada govorimo o mitu i korupciji, moramo govoriti o konkretnim situacijama. Ja sam 
znao  za  situaciju u Poreĉu. Mene je gospodin Gradonaĉelnik Poreĉa pitao što da radi  kada 
je u pitanju  Asja Piplović, koja je završila u zatvoru, kao što znate, rekao sam : «Nemojte 
raditi posao s tom ţenom» Bile su još neke druge situacije. Dakle, da konkretno vidimo gdje  
i sprjeĉavajmo mito i korupciju. 
 

ANTON PERUŠKO :            
Hvala. 

 Reći ću nešto u funkciji predsjedavajućeg. 
 Kolega Hrelja, ja sam pomno pratio vaše vijećniĉko pitanje. Lijepo ste ga  upakirali i 
meni podmetnuli. Stavite  se u moju poziciju: Ja ne bih  bio dozvolio   odgovor  ţupana ni  
vama  stranaĉko pitanje, ali vi  ste  u uvodu, to je vaše pravo, govorili  o visokim 
duţnosnicima IDS-a i onda se pozvali  na ţupana kao predsjednika Poglavarstva. Radi tog  
sam dozvolio  odgovor ţupanu. 

 Ja znam da ste svi vi  vijećnici u ovoj  Vijećnici politiĉki obrazovani i da znate na koji 
naĉin se  ova  Vijećnica koristi u politiĉke svrhe, ali nisam ni ja od juĉer, i ja  nešto znam, ali 
imam jedan teţi zadatak od svih  vas, pa apeliram na vas da mi pomognete da taj svoj 
zadatak obavim što je moguće  korektnije da ne bismo jedni drugima predbacivali, pa i onda 
kada nije potrebito.  

Jednom  prilikom nisam dozvolio  ţupanu odgovor na pitanje koje je bilo iskljuĉivo  
stranaĉko. Ovdje ste vi vaše pitanje ( Hrelja) upakirali   na jedan fini i elegantan naĉin , da ste  
prepoznali  ţupana kao predsjednika Poglavarstva, koji je takoĊer nešto tvrdio, i sada ste si 
izmijenili pitanja i odgovore.  

Znam koja je vaša  primjedba. Vi znate isto kao i ja,  da  kod  izmjene Poslovnika  
nisam bio zato da se bez dopunskog pitanja daju komentari, vi  mi to sada osporavate, a  ja 
sam legalista.  Ima jedno  2 ili  3 mjeseca da  sam osobno uputio Odboru za Statut, 
Poslovnik i upravu IŢ, pitanje i  traţio svoju politiĉku odgovornost  ili  odgovornost 
predsjednika  Skupštine, u  smislu  što je dopunsko pitanje. Ja ga ĉitam na naĉin , ĉim je ta 
odredba ušla u Poslovnik, da se na svaki komentar moţe  dati komentar, To je vaš stav. Ja 
predsjedavam, i moj  stav je jedino mjerodavan u  trenutku dok netko drugi  ne  prosudi 
drukĉije. Za sada prosuĊujem na takav naĉin  i dok ne bude pravorijek nadleţnog  
skupštinskog odbora, bit  će onako  kako ja  kaţem, jer ste me vi  zato  ovlastili. Ja ne 
zlorabim svoju poziciju već  pokušavam u cijelosti primjenjivati Poslovnik i to je moj  naĉin i 
sustav voĊenja ove  Skupštine. Takav će biti dok mi ne izglasate nepovjerenje  ili dok  ne 
dobijemo pravorijek nadleţnog tijela da li sam  ili nisam u pravu 
 Hvala. 
 Idući je na redu za postavljanje vijećniĉkog pitanja, kolega Tedi  Chiavalon, u ime 
Kluba vijećnika. 
 

TEDI CHIAVALON :  
Poštovani predsjedniĉe, ţupane, kolegice i kolege ! 

 Imam dva pitanja. 
 Prvo  pitanje, moţda više konstatacija, odnosi se na to da je danas Split  potpisao 
ugovor odnosno  definirao uvjete  o gradnji njihove  arene, njihove sportske dvorane, u kojoj 
će se igrati svjetsko prvenstvo u rukometa. To je tjedan ili  dva dana prije njega uĉinio i 
Zagreb. 
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Moje pitanje ide u smjeru : 
- što je  s Poreĉom, 
- gdje se ĉeka, 
- da li  ćemo mi i po pitanju rukometa ostati  na zaĉelju Hrvatske, 
- kada će napokon Hrvatska  vlada sjesti s predstavnicima Poreĉa i dogovoriti 

izgradnju  sportske dvorane u Poreĉu.    
Znamo da  je završena cijela situacija  oko toga, jer je zemljište na kojem bi  trebala 

biti izgraĊena sportska dvorana  bilo, ĉini mi  se, u  sporu u akciji Maestro, ali  htio bih znati  
detalje. Vjerojatno ste vi kao ţupan upoznati  sa  tim detaljima. 

Drugo pitanje ide u smjeru  velikog interesa graĊana od kada je pokrenuta akcija 
Kluba mladih IDS-a u potpisivanju peticije protiv izgradnje  TE 3 na ugljen.  Moram reći  da 
smo u nešto manje od  15 dana prikupili preko  3.000 potpisa graĊana Istre i  ljudima zaista 
nije jasno  da  u  2007. godini još  netko  razmišlja o ugljenu kao  energentu, pa pitam : 

- da li ima nekih  novosti po tom pitanju, 
- da li ima još pritisaka  od strane HEP-a za izmjenu  Prostornog plana  Istarske 

ţupanije i   
- što se dešava sa famoznom studijom o  LNG-iu odnosno o  odabiru  najpovoljnije 

lokacije za LNG-i. 
Hvala lijepa. 

 
ANTON PERUŠKO :  
Kolega Chiavalon, imate pravo na dva pitanja, odaberite koja su  vam  vaţnija. 

Poslovniĉki  nije moguće postaviti tri pitanja. 
 /T. Chiavalon : To je  sve skupa/. 
 Neka vam  bude. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
Sportska dvorana u Poreĉu  se  poĉela graditi. Zemljani  radovi su upravo  sada u 

tijeku, što je već jedan korak  naprijed.  
 Dobiveno je pravo  graĊenja na  parceli  na kojoj  će se graditi  sportska dvorana. 
MeĊutim,  financijska konstrukcija  nije zatvorena do  kraja i tu je nastao problem. Imamo 
izjavu. koja je  dana od  strane Vlade, da  će Vlada na jedan ili  na drugi  naĉin,  razriješiti 
problem financijske konstrukcije izgradnje spomenute sportske dvorane. Oĉekujemo da će to 
obećanje biti, izvršeno.   

Toĉno je  da je dijelom financiranje te dvorane trebalo  biti kroz kupnju zemljišta 
Grada Poreĉa,  koje je  dijelom predmet istrage u akciji «Maestro» i  da zbog toga  nije došlo 
do odluke Fonda za privatizaciju. Oĉekujemo novu odluku Vlade narednih tjedan, dva, jer u 
suprotno doći  ćemo u jednu  apsurdnu situaciju  da Poreĉ,  koji je bio  najpripravniji za 
izgradnju  dvorane za  svjetsko prvenstvu u rukometu, da ćemo zadnji poĉeti zatvarati  
financijsku konstrukciju. MeĊutim, imamo obećanje od strane duţnosnika Vlade da će Vlada 
sufinancirati, kao svugdje drugdje dvoranu u  Poreĉu. ili  će se financijski  stvar zatvoriti 
poslom oko industrijskog poslovnog  zemljišta u poslovnoj zoni  koja se lokalno zove  
Facinka. 

Što se tiĉe vašeg drugog pitanja,  moram reći  da  do  sada i nakon ove  vaše 
inicijative , imamo jednu situaciju, da tako kaţem, radi  mira  u kući, nitko ne vrši nikakav 
pritisak na izgradnju  TE Plomin 3 na ugljen, ali  siguran sam da lobi za izgradnju TE Plomin 
3 na ugljen, ne miruje.  

Mislim da je naš  zajedniĉki  stav, kojeg  smo, na neki naĉin, dogovorili, da će TE 
Plomin 3  biti  na plin ili je neće biti. 

 Situacija oko LNG-i  terminala je odjednom stala. Ne zna se što je  sa studijom. Vidjet 
ćemo što će biti kada izaĊe. Imam neke neformalne informacije, ali bilo bi  neodgovorno od 
mene da o tome govorim, jer nisam vidio nikakav papir. U tom kontekstu, znamo da su u igri 
lokacije na Krku i  na istoĉnoj obali Istre. 
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 Ja kaţem i  dalje za Istru da   jedan LNG-i  terminal i TE Plomin 3 na plin su dobar 
posao. Vjerujem da dijeliti moje mišljenje da ćemo u tom pravcu  razvijati  Istru, jer nam 
energent treba         
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  

 Vijećnik  Chiavalon, imate pravo  na minutu. 
 

TEDI CHIAVALON:   
Drago mi je da ste ponovili vaš  stav. MeĊutim, brine me  ciniĉan smiješak 

potpredsjednika Skupštine, gospodina Marina Roce, koji je i predsjednik Plomin Holdinga, 
koji se smije svaki puta kada ovdje spomenete  ugljen. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala, 
 Onda smijte se još malo.  
 Idući je na redu  vijećnik Marino  Roce. 
 

MARINO ROCE :  
Gospodine predsjedniĉe, ţupane, kolegice i kolege ! 

 Pred jedno tri, ĉetiri mjeseca, postavio sam  pitanje koje se odnosilo na  ţeljeznicu, a 
danas  sam  u novinama ĉitao  da  se postavlja pitanje vezano uz prugu i  ţeljezniĉki promet 
u Istri,  pa bih pitao : 

- da li Poglavarstvo ima svoj  stav vezano  uz prugu i spajanje  istarske pruge 
prema  ostalom  dijelu  ţeljeznice u Hrvatskoj. 

 U Hrvatskoj  demokratskoj zajednici, ĉim se krenulo u projekt  Nizinske pruge, poslali 
smo prijedlog  da Nizinska pruga ne bi  trebala završiti u Rijeci nego u Puli, zapravo u Istri.  
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  

 Odgovor će dati,  gospodin ţupan, Ivan Jakovĉić.   
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
Stvarno sam  jako dugo u politici, pa se sjećam da je 1993. godine postavljen kamen 

temeljac, ne znam da li  se i vi sjećate toga, za bušenje ţeljezniĉkog tunela kroz Uĉku. 
Traţilo se od mene da doĊem na ceremoniju postavljanja kamena temeljca, ali sam odbio 
doći na postavljanje kamena temeljca. To je bilo 24. ili  25.08.1993. godine, kada je u ovom 
Domu slobode i sjedinjenja, slavljena godišnjica osloboĊenja i prikljuĉenja  matici domovini.  
Tada je  gospodin Manolić došao u ovaj Dom, a  poslije otišao na postavljanje kamena 
temeljca, kojeg je  postavio, kao što svi znamo,  predsjednik  TuĊman. I to je prošlo   kako je 
prošlo. Ali, lako za tu proslavu, od tada do danas znamo što se desilo. Samo su u dijelu 
Uĉke, u jednoj lijepoj šumici, ispiljena drţava i  pokošena trava, i ništa više od toga. 
 Gospodine Roce, to namjerno govorim zato što  biste vi kao  potpredsjednik 
Skupštine Istarske ţupanije, trebali znati da u Prostornom planu Istarske ţupanije postoje  
ĉak dvije varijante pruge i ţeljezniĉkog  tunela, koji bi  spojio istarski dio Hrvatskih  ţeljeznica  
s ostalim dijelovima Hrvatskih  ţeljeznica.  

Dakle, naš  stav  o tome da mi to  ţelimo,  oblikovali smo donošenjem Prostornog 
plana Istarske ţupanije  prije 5  godina. Naš je stav potpuno jasan  i zapisan u temeljnom 
dokumentu  Poglavarstva Istarske  ţupanije, odnosno  naše  ţupanije.  

S druge  stran svi znamo da je pitanje izgradnje ţeljeznica nacionalno pitanje, ali 
nigdje ţupanije nisu  financirale ili sufinancirale izgradnju  pruge ili  nešto  drugo sliĉno. To je 
nacionalno pitanje, pitanje  razvoja  Hrvatskih  ţeljeznica i strategije politike Vlade RH.  

Podrţavam  stav HDZ-ea Istarske ţupanije da treba izgraditi ţeljezniĉki tunel kroz 
Uĉku , da treba spoj Lupoglav – Matulji, da pojednostavim, ali  to što ja podrţavam je manje 
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bitno, bitno je  da to podrţava ova  Skupština, koja je donijela  Prostorni plan Istarske 
ţupanije pred 5 godina. Prema tome, neka gospoda u Vladi, izvole uzeti u  obzir  ĉinjenicu da 
o tome govorimo jasno i  glasno, da imamo  već u Prostornom planu riješeno to pitanje. 
Potiĉite i vi kroz  vaše politiĉke  strukture rješavanje pitanja ţeljeznice, a mi  ćemo ovdje svi  
reći:  «Idimo u taj posao», ali  ne oĉekuje se  da će ova  ţupanija, kasnije  ćemo vidjeti 
punjenje Proraĉuna, imamo problema  s financijama, da ćemo to financirati. To je posao  
Vlade, Hrvatskih ţeljeznica, i neka izvole uzeti u obzir da je Istra, kao što je ovdje  već 
pitano, ponavljam, dio istog ustavno pravnog poretka. Prema tome neka se misli  na taj dio 
Hrvatske, upravo na naĉin koji ste vi  rekli. Mi podrţavamo HDZ-e Istre u  tom smislu. 
Stojimo iza  vaših  dopisa, iza  vaše namjerne ambicije  da  se izgrdi ţeljezniĉki tunel i spoji 
pruga u Istri  s ostalim prugama u Hrvatskoj.  
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala ţupanu. 

 Rijeĉ ima kolega Marino Roce. 
 

MARINO ROCE :   
Prvo, nisam  ni izrekao niti mislio  da će ţupanija  financirati izgradnju ţeljezniĉkog  

tunel kroz Uĉku   i spojiti se na otale pruge u Hrvatskoj.. 
 Drugo, drago mi je što ste   sada  rekli, jer zadnji puta je reĉeno da se to podrţava, ali 
da je prioritet cesta. Mislim da je vrijeme, dok se  nešto kuje, a kuje se sada, da se  lobirati i 
ubaci u programe rješavanje pitanje ţeljeznice.. 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 

 Rijeĉ ima kolega vijećnik Damir Radnić . 
 /D. Radnić : Ako je moguće!?/. 
 Zašto  ne bi bilo moguće. Radi ĉega ne bi bilo moguće. 
 Da je  to kritika predsjedniku !? 
 

DAMIR RADNIĆ :  
Naravno, kao i uvijek, zdrava kritika ! 

 /A. Peruško : Hvala/. 
 Dobar dan svima. 
 Danas je sveĉarski dan, imamo  prvi puta mladu majku i  mladog djeda, pa  neću 
postavljati pitanja, nego idem  sa prijedlogom,  informacijom, ne znam kako da to još 
nazovem, nalogom, molbom, prema vijećnicima Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije, 
prema vijećnicima Općine Pićan i prema svim dobronamjernim ljudima Istarske ţupanije, koji 
ponešto znaju o  Rockwoolu s obzirom da ćemo u  devetom mjesecu imati tematsku sjednicu 
o Rockwoolu, pa  ako imaju još materijala, za  koje se još uvijek ne zna u javnosti, 
interesantnih materijala,  da se slobodno jave, da nam ih  dostave, da moţemo kvalitetnije 
pripremi  tematsku sjednicu  o Rockwoolu u devetom mjesecu ove godine.    
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vam kolega vijećniĉe. 
 Ja sam to od  vas u funkciji predsjedavajućeg traţio i  ĉekao  vaš  materijal, a ovaj 
poziv je dobro došao. Neka se  graĊani  ĉim više jave, bit će  materijal kvalitetniji.   
 Rijeĉ ima kolega vijećnik Lino Dobrila  
 /L. Dobrila : Odustajem od pitanja/ 

Kolega Lino Dobrila odustaje od pitanja. 
Rijeĉ ima kolega vijećnik Vladimir Gašparini. 

 
VLADIMIR  GAŠPARINI :  
Poštovani predsjedavajući, gospodine ţupane, kolegice i kolege vijećnici ! 
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 Imam jedno pitanje za gospodina ţupana. Nadam se da će znati na njega odgovoriti. 
 Pošto nema predsjednika Vatrogasne zajednice Istarske ţupanije na današnjoj 
sjednici naše Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije, mislim da će gospodin ţupan znati 
odgovoriti. 
 S obzirom da se  u zadnje  vrijeme uĉestalo dogaĊaju poţari na podruĉju Istarske 
ţupanije, da su angaţirane velike  snage u gašenju  poţara, interesira me:   

- da li je  netko  otkriven koji vrši  potpalu 
- ili to vrše prirodne sile.   
Drugo, išĉitavam u novinama  izjavu gospodina iz  vatrogastva , našeg cijenjenog 

kolege (Dino Kozlevac), da nema ţrtava, da nema ovoga ili  onoga. Mislim da se tim 
ĉlancima  ţeli nešto zataškati. Nama je svima poznato da  je nastradao jedan «mladi» 
vatrogasac, što je  meni nepojmljivo, da li je mlad po godinama ili je mlad po  staţu, odnosno  
staţira u nekoj vatrogasnoj postrojbi,  pa me zanima : 

- kolika je tom prilikom bila  materijalna šteta, jer znamo da je izgorjelo jedno  
vatrogasno  vozilo, 

- i ako nam moţete reći o kojoj se to  osobi  radi i 
- iz koje je vatrogasne postaje.   
Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 

 Prije nego dam rijeĉ  gospodinu  ţupanu , kao  predsjedavajući, dozvolite  kaţem da 
vijećnici,  kada ne dolaze  na sjednicu,  većina vas se opravdava i navodite razloge 
nedolaska na sjednicu. Mene je jutros, kolega vijećnik Dino Kozlevac, nazvao i pravdao  se 
da neće  moći  biti prisutan današnjoj  sjednici, jer je pozvan od  Drţavnog stoţera za zaštitu 
od poţara na  ţuran sastanak u Divulje, jer se moţe oĉekivati, ukoliko bi bile nepovoljne 
prilike u Ţupi dubrovaĉkoj, da se moraju dodatne snage  angaţirati, tako da je jutros morao  
ţurno otputovati u Divulje. Zbog toga nije prisutan na današnjoj sjednici  Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije, i odmah se opravdao ĉim je saznao da sluţbeno mora ići  na 
put. 
 Na vaše pitanje odgovorit će ţupan. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
Gospodine predsjedniĉe, dodat ću  da sam se danas  ĉuo  sa gospodinom Dinom 

Kozlevcem. Obavijestio  me je  o  svom odlasku u Split  i  njegovu je duţnost preuzeo  
njegov zamjenik. Izvijestio me je da ne oĉekuje nikakvih  većih problema. Stanje u Dalmaciji 
je  vrlo kaotiĉno. U tom kontekstu solidarnost  je uvijek dobro došla.  
 S ove govornice ţelim  indirektno odgovoriti na vaše pitanje. 

Prije svega, ţelim  se zahvaliti svim  vatrogascima, koji su u ovim teškim, toplim 
danima, morali zaista brinuti o imovini i ljudima. Ţelim izraziti svoju solidarnost sa 
nastradalima u ime naše ţupanije, pogotovo sa kolegom  Radojkovićem, iz Vabrige, koji je  
mladi  ĉovjek. Ne znam da li mu je to bio meĊu prvim poţarima,  oĉito je,  naglo se dogodio 
plamen i zadobio opekotine na  straţnjici. To sam dobio kao informaciju. 

 Nastradalo je vozilo,  kao  što uvijek moţe nešto  nastradati, Vozilo je osigurano i svi 
znamo da  će osiguranje platiti svoj dio ili  sve.  

Konkretnu informaciju  moţete dobiti pismeno.  
 MeĊutim, ono to je  najvaţnije od  svega, naši vatrogasci su bili poţrtvovni i spremni 
dan i  noć, tako da su  radili u svim situacijama, upravo zahvaljujući kvalitetnoj opremi koju 
smo osigurali, a protiv koje su neki  bili, kao što znamo i u ovoj  Skupštini, ali  zahvaljujući 
upravo toj kvalitetnoj opremi, dobroj obuci ljudstva, danas imamo situaciju da naš  vatrogasni 
zapovjednik, gospodin Dino Kozlevac, moţe upravljati obuĉenim ljudstvom koje ima dobru 
opremu. I to je jedan od  razloga da su poţari vrlo  ĉesto, pošto su  na vrijeme otkriveni,  
zahvaljujući video nadzoru, vrlo  brzo poslije toga naše trupe došle na zadatak i izvršile ga 
uglavnom brzo i uspješno. 
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 Nadamo se da će u osmom mjesecu biti manje  poţara, manje  izloţenosti  takvim 
teškim trenutcima  kakvih je  do sada bilo. 

Toliko u  ovom trenutku. 
Kompletno  Izvješće o sezoni dobit ćete negdje u  devetom mjesecu, pretpostavljam,  

jer će tada biti pravi  trenutak da  analiziramo sve ono što se zbivalo tokom ljetne sezone. 
Gospodin Dino  Kozlevac je  najpozvaniji da o tome  govori. MeĊutim, ţelim reći da me 
redovito informira, gotovo  svaki  dan smo u vezi po tom pitanju. Ne ţelim  izazivati nikakvu 
zabrinutost , jer nema tragova  u tom smislu. 
 

ANTON PERUŠKO :   
Hvala ţupanu.            

 Kolega vijećnik zadovoljan. 
 Hvala. 
 Kolegice i kolege, iscrpili smo aktualni sat. 
 Ovaj put je trajao 5 minuta manje. 
 Prelazimo na 2. toĉku dnevnog  reda.  
 Izvinjavam se, još je kolega vijećnik Mauro Ivanĉić, prijavljen za  postavljanje 
vijećniĉkog pitanja. 
  

MAURO IVANĈIĆ :   
 Poštovani ! 
 Htio bih postaviti pitanje gospodinu Milanu Antoloviću . 
 Kao što znamo, nije riješen problem vezano  za zemljište u dolini Butonige. Oštećeni 
graĊani  nemaju nikakav odgovor  vezano za to, a vi ste bili ĉlan  Komisije, koja je  trebala taj 
problem razriješiti, pa vas molim da nam date pismeno obrazloţenje o tome.  

Ja sam  pismeno napisao pitanje, gospodin predsjednik će  vam ga dostaviti. Mislim 
da ste vi bili zaduţeni  da se to pitanje razriješi u suradnji s predstavnicima Hrvatskih voda, 
meĊutim  oteĉeni vlasnici nemaju nikakvih saznanja o tome. 

«Postavljam pitanje gospodinu Antoloviću, kao ĉlanu Komisije, koja je  sa  
predstavnicima  Hrvatskih voda, trebala doprinijet razrješenju problema  oduzete i  
potopljene  zemlje, ĉime su oštećeni vlasnici poljoprivrednih površina današnje  Akumulacije  
Butoniga, 

kada će biti isplaćena  ošteta odnosno da li su  sprijeĉena daljnja potapanja 
poljoprivrednih kultura». 
 Pitanje za gospodina Tulia Demetliku. 
 «Izraţavamo zadovoljstvo  izgradnjom spoja Ponte Porton - zapadni krak Istarskog 
Ipsilona, u organizaciji Hrvatskih  cesta, postavljam pitanje  : kada će u izgradnju krenuti  
prometnica Ponte Porton – Antenal , koja je  već desetljećima u prostorno  planskoj 
dokumentaciji, odnosno  da li  će Istarska ţupanija  pokrenuti  izgradnju  te  ceste kao  
ţupanijske  ceste ? 
 Molim pisani odgovor».    

Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :  
Prema proceduri  ţupan ili  predstavnik Poglavarstva koga on odredi, neovisno što ste  

traţili pisani odgovor, pisani odgovor po proceduri  ćete dobiti, moţe dati i usmeni odgovor. 
Kada dobijem takav zahtjev uvijek ga upućujem onome  kome je naslovljen, ali  ţupan 
odnosno predstavnik Poglavarstva, moţe i usmeno na  sjednici  dati usmeni odgovor, a 
pismeni odgovor  u svakom sluĉaju  ćete dobiti.  
 Ţupan Ivan Jakovĉić se javio za rijeĉ.  
 

IVAN JAKOVĈIĆ :   
Gospodine vijećniĉe, vi  ćete, kao i svi, dobiti odgovore na vaša pitanja pismenim 

putem, ali  ţelim vas obavijestiti da gospodin Milan Antolović, ĉak  nije niti prvi meĊu 
jednakima, jer cijelo vrijeme ispada da je on koji moţe taj problem  riješiti. Zato  ţelim, zbog 
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javnosti, jer ste javno postavili pitanje, reći  da su Hrvatske vode te koje moraju  riješiti 
problem Butonige, sliva Botunige, otkupa zemljišta i svega ostaloga što je s tim u svezi.  

Gospodin Milan Antolović je samo u ime  Istarske  ţupanije prisutan da ĉuje  što se 
tamo zbiva, o  ĉemu se govori, što se radi. MeĊutim,   naša  ţupanija  neće sudjelovati u 
tome, niti namjerava sudjelovati, osim u prisili  da Hrvatske vode riješe problem  Butonige, jer 
problem Butonige nije riješen kvalitetno, graĊani trpe, vode se ponekada ili  ĉesto dignu i ode 
k vragu zemljište ili ĉak i ljetina, a  nitko ne odgovara za to. 

  Gospodin Milan Antolović,  me redovito informira o tom stanju. Stanje je po tom 
pitanju sa strane Hrvatskih voda nekorektno. Javno ovdje ţelimo reći da kao ţupan traţim, a  
potaknut će to i vaše pisano pitanje, kojeg ćemo  poslati Hrvatskim vodama, da napokon  
razriješe spomenuti problem. Ovdje je i  uvaţeni gospodin zastupnik Silvano Hrelja, koji je u 
Nacionalnom vijeću za vode, pa vjerujem da se snaţno namjerava angaţirati da se to pitanje 
zaista   zajedniĉkim snagama riješi, jer problem postoji u Hrvatskim vodama. One nisu 
pokazale sluha kako treba da se to pitanje riješi. To  treba reći jasno i  glasno, jer smo 
definitivno svjesni da je to tako. 
 Što se tiĉe ceste, kao predsjednik zelenog  Poglavarstva Istarske ţupanije, moram 
vas razoĉarati, i reći da ne namjeravamo  graditi  ceste na svakih 100, 200 metara razdaljine. 
Cesta koja će spojiti Ponte Porton sa  Novigradom, odnosno sa Istarskim ipsilonom, ići  će 
tako da će praktiĉki od  Ponte Portona  dizati se polako  prema Novavasi, pa  krenuti prema 
Novigradu, uz postojeće padine. Apsurdno je nepotrebno da gradimo bilo kakvu cestu u 
dolini Mirne prema Antenalu, zato što trebamo zaštiti krajolik,  prirodu,  zaštiti tok  rijeke 
Mirne, biti u prijateljstvu s okolišem, a našim ribiĉima omogućiti  da love ribu na Mirni, 
omogućiti svim ljubiteljima prirode, koji se tamo šetaju, kanuistima i svim ostalima, da  
uţivaju u toj lijepiti prirode, a ne da im tamo prolaze kamioni, automobili i da idu ne znam 
kakvom  brzinom na onom nasipu,  koji  by the way, nije  ni  graĊen da bude cesta. 

 Prema tome, nema potrebe da  gradimo ceste na 200, 300 metara daleko jedna od  
druge, jer je to potpuno baĉen novac, nepotreban trošak. Buzećani će postati primorci 
upravo na  taj naĉin što  će dobiti jednu obiĉnu  cestu iz  Buzeta do Ponte Portona, a od  
Ponte Portona  dizat će se do Istarskog ipsilon  i time doći i  na raskršće za Ipsilon  odnosno 
produţiti dalje za  Novigrad. To je jedan lijep poklon Buzeĉankama i Buzeĉanima, u kojem 
sudjeluje i naša  ţupanija     
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. 
 Kolega Ivanĉiću,  ako  ţelite uzeti rijeĉ, imate pravo na vašu minutu. 
 
  MAURO IVANĈIĆ :  

Obratio sam se upravo gospodinu Milanu  Antoloviću, zbog toga što  je bio na sjednici 
Gradskog vijeća Grada Buzeta, i u  svojim izlaganjima nije podupro zahtjeve graĊana , nego  
je izjavio da  dio  graĊana trebaju  to prepustiti in bianco  Hrvatskim vodama. Mislim da se 
gospodin Milan Antolović  ne zalaţe dovoljno za interese graĊana. Molio bih  da  se oštećeni 
vlasnici zemljišta oko Butonige izvijeste o rezultatima  razgovora, jer nemaju nikakvu 
informaciju o tome. 
 Što  se tiĉe ceste, mislim da Istarska ţupanije  ne posvećuje dovoljno pozornosti 
prostorno planskoj dokumentaciji i  da se pitanje spomenute  ceste   moglo puno kvalitetnije 
riješiti. Ima  i   niz  drugih problema, kao što je u Antenalu pitanje  kamenoloma, gdje  
Istarska ţupanija jednostavno gleda kroz prste  sve to. 
      

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  

 To je vaše mišljenje. 
 Kolegice i kolege vijećnici, zakljuĉujem  toĉku  dnevnog  reda – pitanja vijećnika, 
prijedlozi i informacije.  
 Što  ste vi trebali ? 
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 /S. Hrelja : Prije prijelaza na drugu toĉku  dnevnog reda htio bih nešto reći u ime 
Kluba vijećnika  HSU-a/. 
  Imate pravo u ime Kluba vijećnika HSU-a dobiti  rijeĉ. 
 Izvolite, imate rijeĉ. 
 

SILVANO  HRELJA :   
Gospodine predsjedniĉe Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije, ja se slaţem s 

vašom konstatacijom da dobro upakirati pitanje je zaista umješnost vijećnika Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije, ali davanje mogućnosti predstavniku   izvršne vlasti  da odgovori 
i onda kada nije postavljeno pitanje, je  favoriziranje izvršne vlasti koja izvire iz ovog 
predstavniĉkog  tijela, a duţnost vam je štititi interese i dignitet vijećnika . 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  

 Zakljuĉujem raspravu. 
 /S. Hrelja : Koliko vremena  imamo/. 
 Nemate vremena. Samo po  mojoj procjeni. Vi ste  mogli… 
 /S. Hrelja : Traţit ćemo  pauzu, pa ćemo govoriti  u ime klubova vijećnika, vjerojatno  i 
više  njih, poslije pauze/. 
 Hvala lijepa, kolega  Hrelja. Vi znate isto kao i ja  da Skupštinu vodi predsjednik 
Skupštine, koji tumaĉi Poslovnik, i ja sam vam lijepo  rekao, mislim da ste  mogli… 
 /S. Hrelja : Vi mene prekidate, gospodine predsjedniĉe Skupštine, u govorur !/. 
  Da, prekidam vas. 
 /S. Hrelja : Molim pauzu od  10 minuta !/ 
 Obrazloţite radi  ĉega traţite pauzu. 
 /S. Hrelja : Radi novonastalih okolnosti i vaših proizvoljnih  tumaĉenja Poslovnika. 
Molim pauzu i radi  konsultacije s ostalim oporbenim  klubovima vijećnika /. 
 Hvala lijepa. Ne odobravam zahtjev za pauzu. 
 /S. Hrelja : Molim,  koji je po vama, gospodine predsjedniĉe, opravdan zahtjev za 
pauzu !?/. 
 Ja tumaĉim  koji je opravdan zahtjev, sve u  skladu s Poslovnikom. 

/S.Hrelja : Pa mogu li reći da  vi tumaĉite da je nemoguće u  3 mjeseca sazvati 
sjednicu Odbora za Statut, Poslovnih i upravu Skupštine Istarske ţupanije, da je nemoguće 
donijeti dogovor, protokol i proceduru kada netko umre iz redova  vijećnika. To je naš 
meĊustranaĉki  dogovor/.  

Hvala lijepa. 
/S. Hrelja : Insistiram  na pauzi od  10 minuta!/ 
Ako insistirate na pauzi od  10 minuta radi  tumaĉenja  Poslovnika ne odobravam  

pauzu, jer je to moje pravo. Poslovnik na  sjednicama Skupštine Istarske ţupanije tumaĉi  
predsjednik  Skupštine. Svi vijećnici ili klubovi vijećnika koji  nisu zadovoljni tumaĉenjem 
Poslovnika  sa strane predsjedavajućeg  mogu  traţiti oĉitovanje nadleţnog Odbora. 

/S. Hrelja : Gospodine predsjedniĉe, vi meni uskraćujete pravo  da govorim u ime 
Kluba vijećnika HSU-a ili nakon pauze da govorim  u ime Kluba i da se osvrnem na 
nepravilnosti koje su  raĊene, po mom mišljenju, koje ste vi napravili vezano za Poslovnik i  
na ĉinjenice koje su ovdje  reĉene, a nitko  nije imao  rijeĉ,  nitko te ĉinjenice  odnosno ja 
nisam imao prilike te ĉinjenice korigirati. Dali ste priliku  gospodinu ţupanu  da odgovori  na 
nepostavljeno pitanje. Traţim u ime Kluba vijećnika HSU-as pauzu o  10 minuta ! 
 

ANTON PERUŠKO :  
Oduzima vam rijeĉ i ne odobravam pauzu. 

 /S. Hrelja: Moţete me izbaciti iz ove prostorije, ali ja traţim  pauzu u trajanju od  10 
minuta, ime Kluba vijećnika HSU-a, zbog novonastalih okolnosti!/. 
 Gospodine Hrelja, uopće  nema smisla  da o tome raspravljamo. Ja sam 100 % 
siguran da je moje tumaĉenje Poslovnika ispravno,  da sam jedini ja,  iskljuĉivo ja,  u pravu, a  
vi moţete biti nezadovoljni, 
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 /S Hrelja : Klubovi vijećnika imaju pravo  reći što misle/. 
 Ne, ne moţete reći . O tome  moţete… 

/S. Hrelja : Ne vrijeĊam/. 
Nisam  rekao  da vrijeĊate. Oprostite.   

 /S. Hrelja : Imam pravo  traţiti pauzu/. 
 Ne dajem pauzu radi  razloga zbog kojih  je zatraţena pauza. 
 Što ste vi trebali ? 
 /S. Hrelja: Na nepostavljeno pitanje  moţe se  svašta  reći, a ja  ne mogu  ništa 
odgovoriti ni nakon vijećniĉkih pitanja/ 
 Gospodine Buliću, što ste vi  trebali ? 
 /O. Bulić : Reći nešto u  ime Kluba vijećnika ISDF-a/. 
 Izvolite, imate rijeĉ.  
 

ORIANO  BULIĆ :  
Štovani gospodine predsjedniĉe, kolege vijećnici, ţupane ! 
Poštovani  predsjedniĉe, traţim pauzu od 10 minuta  u ime Kluba vijećnika IDF-a, 

kako bismo  se dogovorili o naĉinu  na kojim ćemo  nastaviti pratiti daljnji tijek ove  sjednice.   
Po Poslovniku imamo pravo na to. 

 
ANTON PERUŠKO : 
Odobravam pauzu.  

 To je opravdani razlog  za traţenje pauze i odobravam pauzu od  10 minuta-. 
 OdreĊujem pauzu od  10 minuta.. 
 
 /PAUZA OD  18,20  do  18,39 SATI / 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Nastavljamo  rad . 
 Pozivam predstavnika Kluba vijećnika ISDF-a da iznese razloge zbog  ĉega je  
traţena pauza.  Rekli  ste da ste traţili pauzu zbog dogovora o  daljnjem nastavku  rada.  . 
 Rijeĉ ima predstavnik Kluba vijećnika  HSU-a. 
 

SILVANO HRELJA:  
Gospodine predsjedniĉe, znam da vi moţete tumaĉiti Poslovnik, da moţete oduzeti 

rijeĉ, da mi moţete onemogućiti dalje da govorim. Ovo što govorim je dobronamjerno u 
smislu opservacija  vezanim uz  današnja  vijećniĉka pitanja i potrebe da se sastane  Odbor 
za Statut, Poslovnik i upravu IŢ, i  da na neki  naĉin damo  svoj pravorijek,  da se NE ĉeka do  
3 mjeseca, nego  da se da pravorijek  da li  nakon nepostavljenog  dopunskog pitanja, 
predstavnik izvršne vlasti, treba  dalje odgovarati na komentar, jer u tom sluĉaju je njegova 
zadnja, a vijećniĉka pitanja sluţe  za nešto  drugo. Na primjer, danas su  reĉene neke 
ĉinjenice da je jedino rješenje za  Arenaturist trebao biti  steĉaj, što nije istina, ni jedna tvrtka  
sa 20 % zaduţenosti  temeljnog kapitala, koji je bio  2000-te godine,  ne mora ići  u steĉaj. 
Trebao je reprogramirati svoje dugove i nastaviti  raditi. 
 Drugo, nikada  iz  SSS-a (Saveza  samostalnih  sindikat Hrvatske) nije došla potvrda, 
niti pohvala, takvoj kupovini Arenaturista. Ja to dobro znam. 
 

ANTON PERUŠKO :          
 Kolega, oprostite,  opet vas moram prekinuti. Svjesni ste toga  da je moja obveza da 
vas prekinem. Dao sam vam izuzetno dobru priliku da nešto kaţete. 
 /S. Hrelja : Ja sam vam  samo dao priliku…/. 
 Recite vaše temeljne  primjedbe. 
 /S. Hrelja : Temeljna je primjedba  da je potrebno  da se što prije  sastane Odbor , ne 
u  3 mjeseca koje ste vi zatraţili i da  dade tumaĉenje Poslovnika  vezano uz odgovor na ne 
postavljeno  dopunsko pitanje, da li  ćemo to tolerirati, da li  ćemo mijenjati Poslovnik, da li  
će biti isto  kao što je biLo prije, jer se ovo ne pokazuje dobro, jer je to  favoriziranje  izvršne 
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vlasti, koja izvire iz ovog predstavniĉkog  tijela, nije to izvršna  vlast koja je direktnim izborima  
došla, i ja molim da se to riješi,  kao što molim da se  riješi i  naš meĊustranaĉki  dogovor od 
poĉetka ove godine, sjećate se gospodine predsjedniĉe, da smo se dogovorili   da ćemo 
napraviti protokol i dogovoriti procedure  što i kako postupiti ako  vijećnik ove  Ţupanijske 
skupštine umre. Sada imamo i drugu situaciju, imamo sluĉaj teške bolesti našeg kolege 
vijećnika, pa  pitam vas:  

- da li  ćemo  otići  posjetiti ili 
- će ga jedna meĊustranaĉka delegacija  otići  posjetiti ili 
- ćete ga  vi, gospodine predsjedniĉe, posjetiti 

O su ozbiljne stvari. 
 Zahvaljujem. 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  
Kolega Oriano Buliću, imate pravo na dvije minute u ime Kluba vijećnika ISDF-a. 

 
ORIANO  BULIĆ : 
Poštovani gospodine predsjedniĉe, štovani vijećnici ! 

  Mislim da mi,  kao  vijećnici ili predstavnici naroda Istre, imamo pravo raspravljati, 
sudjelovati  u odlukama koje ova  Ţupanijska skupština, kao  najviše  predstavniĉko tijelo 
naše  ţupanije,  donosi i da smo mi,  na neki  naĉin, kontrola  izvršne vlasti, a  samim tim, 
imamo zadaću i prema sebi i prema  svojim biraĉima, da snosimo i odgovornost za rad, bez 
obzira što smo mi, u ovom momentu u opoziciji, ali  i kao vijećnici opozicije imamo  
odgovornost pred biraĉima za  rad  ovog  tijela. 
 Smatramo, gospodine predsjedniĉe, da ste prekršili ili krivo tumaĉili Poslovnik, 
odnosno da se niste pozivali na sve toĉke  Poslovnika, jer ima i drugih toĉaka Poslovnika,  
bez obzira na ovu o kojoj vi  govorite, koju  ste mogli iskoristiti. Jedanput  nekoga kazniti, 
drugi puta ne, nije u redu.  Zakon mora  biti  prema svima jednak. Poslovnik treba u cijelosti 
provoditi. Smatramo da Poslovnik ne provodite u cijelosti. 
 Gospodine predsjedniĉe, smatramo da  neke stvari koje je ova Skupština  trebala  
obaviti, nije obavila do dana današnjeg. Vi se sjećaste našeg dogovora o meĊustranaĉkim  
sastancima, koji su  trebali biti uredno voĊeni, kako bi Skupština  što urednije tekla i sa što 
manje pitanja i problema, i  da se  vodila kako  treba, ne bi bilo došlo do ovoga što je sada 
došlo. MeĊustranaĉki  sastanak niste sazvali kako smo se dogovorili, a bilo je dogovoreno , 
imate zapisnik,  i vidite kada je to bilo dogovoreno. 
 Htio bih istaknuti da  nismo neke osnovne stvari funkcioniranja ove Skupštine riješili. 
Imamo jednog vijećnika naše Skupštine, koji je duţe vremena u bolnici, bez obzira iz kojih je 
redova, sluĉajno je iz  redova pozicije,  ne znam da li je itko pitao njegovu familiji  da li  treba 
nešto pomoći, da li  treba lijeka  itd. Nitko iz skupštinske delegacije nije otišao do  tog  
ĉovjeka. Imali smo i sluĉaj smrti vijećnika, a nismo imali   riješena neka ponašanja.  
 Smatram da ste krivi utoliko što  se ne pridrţavate temeljne znanstvene  zasada na 
kojima  bi  se  upravo takva pitanja   riješila. 
  
 ANTON PERUŠKO :   
 Hvala lijepa.  
 / T. Chiavalon : Traţim rijeĉ u ime  Kluba vijećnika IDS-a/.  
 Ne moţete  dobiti rijeĉ. 
 Rijeĉ mogu  dobiti samo kubovi vijećnika koji su  traţili  stanku. 
 U protivnom  ovu  Vijećnicu moţemo pretvoriti u nešto  sasvim drugo.  Zaista ţelim 
voditi  ovu Skupštinu u okviru  svojih maksimalnih mogućnosti i  sposobnosti, a one   jesu 
takve kakve jesu, poštujući Poslovnik. 
 Kod izglasavanja promjena Poslovnika sa ove sam govornice   rekao da nisam  bio 
za izmjene koje su unesene u  Poslovnik. MeĊutim, to je bila  politiĉka  volja većina i  vi tu 
politiĉku volju većine morate poštivati. Nisam bio za  skraćivanje vremena za  rasprave 
predstavnika  klubova vijećnika sa 10 na 8 minuta, nisam bio  za skraćivanje vremena 
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rasprave vijećnika  sa 5 na 4 minute, nisam bio za unošenje odredbe u Poslovnik po kojoj  
nakon odgovora ţupana  da ostane samo pravo vijećniku , a ne i  ţupanu. MeĊutim, to je 
izmijenjeno i kada sam na prvoj sjednicu, koju sam vodio po novom Poslovniku, vidio kakva 
je situacija, samoinicijativno sam uputio  pismeni zahtjev Odboru za Statut, Poslovnik i 
upravu Istarske ţupanije, u kojem sam  naveo   ĉinjenice koje vama govorim,  u kojem sam 
traţio da se oĉituje Odbor za  Statut, Poslovnik i upravu Istarske ţupanije, koje je 
višestranaĉko tijelo,  da se oĉituje  na moje tumaĉenje stavka  7  ĉlanka  7. našeg 
Poslovnika. Ja ga tumaĉim na naĉin  da se iz  svakog  vašeg dopunskog istupa, iako  niste 
eksplicite naveli da  postavljate dopunsko pitanje,  moţe tumaĉiti  da je  postavljeno. Ne 
tvrdim da sam u pravu, ali dok  netko drugi ne prosudi, a to je Odbor za Statut, Poslovnik i 
upravu Istarske ţupanije, ja sam u pravu. Ovdje sam jedini  pozvan i odgovoran za voĊenje  
Skupštine po Poslovniku i za tumaĉenje  Poslovnika, sve do onog  trenutka dok odreĊeno 
skupštinsko tijelo,  a to je Odbor za Statu, Poslovnik i upravu Istarske ţupanije, ne prosudi  
drukĉije. Kada  to tijelo, taj Odbor, prosudi drukĉije i kaţe predsjednik nije u pravu.,  ja ću  se 
vijećnicima ispriĉati, tuĉi me  valjda nećete,  i prihvatiti tumaĉenje  jedinog nadleţnog  tijela, a 
to je Odbor za Statut, Poslovnik i  upravu Istarske ţupanije.   
 Istina je, moja je odgovornost, ja sam  pokušao preko tajnice,  gospoĊe Vesne 
Ivanĉić,  da ovog  trenutka doĊemo u posjed tog  akta, ali ne moţemo ga   sada ovdje 
proĉitati iz tehniĉkih  razloga. Ĉlanovi Odbora se  nisu  sastali i  raspravljali  po mom 
zahtjevu.  
 Kao predsjednik Skupštine sam odgovoran u  smislu  da  koordiniran rad radnih  
tijela. To mi je jasno, i tu je moja odgovornost, što  nakon mjesec ili   dva, nisam   
imperativno  traţio  da se Odbor  sastane. Tu je moga odgovornost  i  tu  odgovornost 
preuziman na sebe. 
 Što se tiĉe  drugog  dijela  pitanja reći  ću  slijedeće. 
 Ĉlankom 20., ne daj Boţe, smrti itd., vi znate da sam kod  svih tih  situacija, u  funkciji 
predsjednika  Skupštine,  bio  vrlo obazriv   i vodio  raĉuna o tome,  da sam se konsultirao  
sa  struĉnim sluţbama, da ne uĉinimo nekakav presedan. GospoĊe koje su po profesiji 
pravnice uputile su  me na ĉlanak 20. u kojem se, meĊu ostalim, u toĉci  10. kaţe :» odreĊuje 
predstavnike Skupštine u  pojedinim reprezentativnim i drugim prigodama…». Mislim  da je 
to time pokriveno. Ali, sada vam govorim, to sam najavio na prošloj sjednici, da ću na jesen 
opet sazvat meĊustranaĉki kolegiji, prvo, da se dogovorimo o naĉinu  postavljanja vijećniĉkih 
pitanja i o proceduri. Izvinjavam se, moţda malo kasnim, to je moj propust, ali  ne moţete mi 
osporiti prava koja imam po Poslovniku, jer ste me vi za to ovlastili . I ja ću tako tumaĉiti  
Poslovnik kako ga tumaĉim   dok ne dobijem pravorijek.  Kaţem, još jedanput,  ako bude 
presuda takva  da  nisam u pravu,  pokrit ću  se ušima, što naš narod kaţe, i ispriĉati se. 
Molim  da  odradimo korektno ovu  sjednicu Skupštine Istarske ţupanije. Ovo je danas  
zadnja  prije raspusta, a za jesen sam već najavio da ću  sazvati meĊustranaĉki kolegiji,  na 
kojem moţemo  raspravljati o ovim i drugim pitanjima, bitnim za  raspravu.  
 Hvala lijepa. 
 Što ste vi trebali kolega Buliću ? 
 /O. Bulić : Još nešto u ime Kluba vijećnika ISDF-a/. 
 Kolega Buliću, nije potrebno. 
 Moja je zadnja. 
 Hvala. Sve će biti u redu. 
 Time je zakljuĉena prva toĉke  dnevnoga reda -  Pitanja vijećnika,  prijedlozi i 
informacije. 
  
 AD – 2 IZVJEŠĆE DRŢAVNOG UREDA ZA REVIZIJU O 
                      OBAVLJENOJ REIZIJI  FINANCIJSKIH  IZVJEŠTAJA 
                      I  POSLOVANJA  ISTARSKE ŢUPANIJE ZA  
                      2006. GODINU 
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, naglašava da  prema ĉlanku  4. i  7. Zakona o  
drţavnoj  reviziji  Drţavni ured za reviziju izvršio reviziju financijskih izvještaja i poslovanja 
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Istarske ţupanije za  2006. godinu u  vremenu od  8. oţujka do  4. lipnja 2007. godine. O 
nalazu  Drţavnog ureda za  reviziju  Poglavarstvo  se ne oĉituje. Ono je samo duţno  
ispraviti i poduzeti korake za  ispravljanje  eventualno utvrĊenih  nedostataka, i na 
vijećnicima je , obzirom da su materijal primili  na vrijeme uz poziv , da  rasprave o Izvješću 
koje je na dnevnom redu. pa  otvara raspravu po  Izvješću. 
 
 U  raspravi su sudjelovali : ORIANO  BULIĆ; u ime Kluba vijećnika ISDF-a, 
SANDRO JURMAN, u ime Kluba koalicije  HSLS-a, HNS-a, ZELENI, LINO ROŠA, u ime 
Kluba vijećnika HSU-a, PETAR RADETIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-ea, u 
pojedinaĉnoj  raspravi : FABIO JELIĈIĆ,  JOSIP ANTON RUPNIK, SILVANA KOSTEŠIĆ,  
odgovori  na postavljena pitanja. 
 Skupština je primila na znanje 
  
                                        IZVJEŠĆE 
 
Drţavnog ureda  za reviziju o obavljenoj reviziji  financijskih izvještaja i  poslovanja  
Istarske ţupanije za 2006- godinu 
 
 AD –3   

a. Polugodišnje Izvještaj Proraĉuna Istarske ţupanije za  razdoblje 
od 1.01. do 30.06 .2007. godine 

b. Polugodišnji Izvještaj Fonda za  razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istarske ţupanije za  razdoblje  od 1.01. do 
30.06.2007. godine 

 
Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog reda dala je SILVANA KOSTEŠIĆ, 

proĉelnik Upravnog odjela za proraĉun i financije  Skupštine IŢ.  
U  raspravi su sudjelovali : ROMANO ĈERNJUL, u ime Kluba vijećnika HSU-a, 

PETAR RADETIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-ea, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika IDS-a, PETAR RADETIĆ, ispravak krivog navoda, JOSIP ANTON RUPNIK, u 
ime Kluba vijećnika HSLS-a, HNS-a, ZELENI, TEDI  CHIAVALON, ispravak  netoĉnog  
navoda,  u  pojedinaĉnoj  raspravi :  FABIO JELIĈIĆ, LINO ROŠA, JOSIP ANTON 
RUPNIK,  MARIN BRKARIĆ,  odgovori  na postavljena pitanja u ime Poglavarstva 
Istarske ţupanije. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje raspravu i daje odvojeno na glasanje 
toĉku a. i b., te nakon glasovanja utvrĊuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTIV» i bez «SUZDRŢANIH» Glasova, usvojila  pod 

 a. 
Polugodišnji  Izvještaj  Proraĉuna Istarske ţupanije za razdoblje od  1.01. do  

30.06. 2007. godine 
Pod  
b. 
 sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» glasova, 

 
Polugodišnji Izvještaj Fonda za  razvoj poljoprivrede i agroturizma Istarske ţupanije za  
razdoblje  od 1.01. do 30.06.2007. godine 

 
AD 4 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRIHVAĆANJU  ODLUKE O  
          POKRETANJU POSTUPKA JAVNOG NATJEĈAJA ZA  
          DAVANJE KONCESIJE ZA IZGRADNJU  
           DISTRIBUTIVNOG SUSTAVA I DISTRIBUCIJU  PLINA 
         KRŠAN - PIĆAN 
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Uvodne napomene za ovu toĉku  dnevnog reda dao je LINO DOBRILA, predsjednik  
Odbora za prostorno ureĊenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo  Ţupanijske skupštine Istarske 
ţupanije. 

Predsjednik  ANTON PERUŠKO, pošto nije  bilo rasprave, zakljuĉuje raspravu i daje 
na glasanje Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Odluke o pokretanju postupka Javnog   
natjeĉaja za davan je koncesije za izgradnju  distributivnog  sustava i distribuciju  plina Kršan 
– Pićan, te nakon glasovanja  utvrĊuje da je  Skupština sa 22 glasova  «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez «SUZDRŢANIH» glasova , donijela 

 
 Z A K L J U Ĉ A K 

 
o prihvaćanju Odluke o pokretanju postupka Javnog   natjeĉaja za davan je koncesije 
za izgradnju  distributivnog  sustava i distribuciju  plina Kršan – Pićan, 

 
AD - 5 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O PRENAMIJENI  (UDRUŢIVANJU) 
DECENTRALIZIRANIH SREDSTAVA ZA NABAVU  PROIZVEDENE 
DUGOTRAJNE IMOVINE I  DODATNA ULAGANJA  NA NEFINANCIJSKOJ  
IMOVINI U OSNOVNOM I SREDNJEM  ŠKOLSTVU  ISTARSKE ŢUPANIJE ZA 
2007. GODINU 

 
 Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku dnevnog  reda dao je MLADEN DUŠMAN, 
proĉelnik Upravnog odjela  za obrazovanje, kulturu i sport Istarske ţupanije. 
  Predsjednik  ANTON PERUŠKO, pošto nije  bilo rasprave, zakljuĉuje raspravu i daje 
na glasanje Prijedlog Zakljuĉka o prenamjeni  (udruţivanju) decentraliziranih  sredstava za  
nabavu proizvedene  dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj  imovini u  
osnovnom  i srednjem školstvu Istarske ţupanije za  2007. godinu, te nakon glasovanja 
utvrĊuje da je  Skupština sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŢANIH» glasova,  donijela  
 
    Z A K L J U Ĉ A K 
 
o prenamjeni  (udruţivanju) decentraliziranih  sredstava za  nabavu proizvedene  
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj  imovini u  osnovnom  i 
srednjem školstvu Istarske ţupanije za  2007. godinu 
 
 Time je  dnevni  red iscrpljen i predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje 32. 
sjednicu Skupštine Istarske ţupanije. 
 Sjednica je zakljuĉena u  20,35 sati. 
 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :    PREDSJEDNIK SIŢ: 
              
IVAN KLARIĆ     ANTON PERUŠKO 
 
 
 
 


